
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa w dniu 18 marca 2025 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Nowa Dęba i trwało od godz. 1700 do godz. 

1830. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji: Damian Wolan, Dariusz Róg, Barbara Jaskot 

oraz osoby zaproszone do udziału zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do 

protokołu. Radni nieobecni: Tomasz Dziemianko. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Damian Wolan – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, który powitał uczestniczących  

i przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opinie do projektów uchwał Rady Miejskiej: 

a) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba w 2025 roku, 

b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa 

Dęba przy ul. Niżańskiej, 

c) w sprawie uchwalenia VI zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowa Dęba, 

d) w spawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

e) w spawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (bezprzetargowa). 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń: 20 lutego 2025 r. i 25 lutego 2025 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 2. Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. 3. Opinie do projektów uchwał - uzasadnienia przedstawili: 

a) kierownik Referatu Spraw Komunalnych - Mieczysław Nalepa - w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba w 2025 roku.  Radny Damian Wolan zwrócił się 

z pytaniem czy jest informacja na stronie gminy z kim kontaktować się w sytuacji 

zdarzenia drogowego z udziałem zwierząt. W odpowiedzi Mieczysław Nalepa 

poinformował, iż w takiej sytuacji należy kontaktować się z policją, która ma 

informację, z którym lekarzem weterynarii podpisana jest umowa na wypadek takich 

zdarzeń. Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

b) Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości - Magdalena Stróż -  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Nowa Dęba przy ul. Niżańskiej, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie, 

c) Magdalena Stróż - w sprawie uchwalenia VI zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowa Dęba, projekt uchwały został 

zaopiniowany jednogłośnie, 

d) Magdalena Stróż - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, projekt 

uchwały został zaopiniowany jednogłośnie, 

e) Magdalena Stróż - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

(bezprzetargowa), projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 



 

 

Ad. 4. Protokoły z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa z dnia 20 lutego 2025 r. i 25 lutego 2025 r. zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

Ad. 5. W sprawach różnych głos zabrał radny Damian Wolan, który zwrócił się z zapytaniem 

czy jest jakiś inwestor zainteresowany dzierżawą działek gromadzkich. Odpowiedzi udzielił 

burmistrz Wiesław Ordon, który poinformował, że zgłosiła się firma zainteresowana gruntami,  

na których mogłaby wybudować magazyn energii.  

 

Ad. 6. Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący posiedzenia ogłosił jego 

zamknięcie. 

 

 

 

        Przewodniczący posiedzenia 

 

         Damian Wolan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Wdowiak 
 


